

No. 4648. CONVENTION (No. 105) CONCERNING THE ABOLITION OF FORCED LABOUR. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS FORTIETH SESSION, GENEVA, 25 JUNE 1957<sup>1</sup>

DECLARATION of the SOMALI REPUBLIC extending to the whole territory of the Republic the obligations arising from the above-mentioned Convention by which it recognised to be bound on becoming a Member of the International Labour Organisation, on 18 November 1960<sup>2</sup>, in respect of the part of the territory of the Somali Republic which was formerly British Somaliland and to which the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland had previously declared the Convention applicable, was registered with the Director-General of the International Labour Office on 8 December 1961.

*Certified statement was registered with the Secretariat of the United Nations by the International Labour Organisation on 22 January 1962.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 320, p. 291; Vol. 325, p. 349; Vol. 327, p. 386; Vol. 328, p. 342; Vol. 330, p. 373; Vol. 337, p. 443; Vol. 338, p. 402; Vol. 345, p. 372; Vol. 348, p. 372; Vol. 349, p. 347; Vol. 353, p. 371; Vol. 356, p. 387; Vol. 358, p. 365; Vol. 361, p. 370; Vol. 366, p. 417; Vol. 373, p. 377; Vol. 380, p. 470; Vol. 381, p. 413; Vol. 384, p. 383; Vol. 386, p. 411; Vol. 388, p. 380; Vol. 396, p. 348; Vol. 399, p. 285; Vol. 401, p. 314; Vol. 406, p. 330; Vol. 410, p. 337, and Vol. 413, p. 375.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 384, p. 383.

N° 4648. CONVENTION (N° 105) CONCERNANT L'ABOLITION DU TRAVAIL FORCÉ. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA QUARANTIÈME SESSION, GENÈVE, 25 JUIN 1957<sup>1</sup>

La DÉCLARATION de la RÉPUBLIQUE DE SOMALIE étendant à tout le territoire de la République les obligations de la Convention susmentionnée par laquelle la République de Somalie, en devenant membre de l'Organisation internationale du Travail le 18 novembre 1960<sup>2</sup>, s'était reconnue liée en ce qui concernait la partie de ce territoire qui constituait antérieurement la Somalie britannique et à laquelle le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord avait précédemment déclaré la Convention applicable, a été enregistrée auprès du Directeur général du Bureau international du Travail le 8 décembre 1961.

*La déclaration certifiée a été enregistrée au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies par l'Organisation internationale du Travail le 22 janvier 1962.*

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 320, p. 291; vol. 325, p. 349; vol. 327, p. 386; vol. 328, p. 342; vol. 330, p. 373; vol. 337, p. 443; vol. 338, p. 402; vol. 345, p. 372; vol. 348, p. 372; vol. 349, p. 347; vol. 353, p. 371; vol. 356, p. 387; vol. 358, p. 365; vol. 361, p. 371; vol. 366, p. 417; vol. 373, p. 377; vol. 380, p. 470; vol. 381, p. 413; vol. 384, p. 383; vol. 386, p. 411; vol. 388, p. 380; vol. 396, p. 348; vol. 399, p. 285; vol. 401, p. 314; vol. 406, p. 330; vol. 410, p. 337, et vol. 413, p. 375.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 384, p. 383.